



May 26, 2023

Release of our Tree Giveaway Report!

We're delighted to announce the publication of our Tree Report, a comprehensive overview of Ecology Ottawa's [**tree program**](#) and its achievements over the past three years.

Originally inspired by the devastation wrought by the ash borer beetle beginning in 2008, the program has distributed over 60,000 native seedlings to Ottawans across the city, strengthening our invaluable tree canopy. Now, almost exactly a year after the derecho that felled tens of thousands of trees across the city, and only 50 days after a destructive ice storm, the need to strengthen our tree canopy is only more urgent.

This report details the collective efforts of Ottawa residents, volunteers, and community partners to deliver our tree program: the distribution of native seedlings, the conducting of an educational campaign, and the bringing together of our community to help make our city the green capital of Canada. We also present the results of a post-participation survey of our community partners and the wide-ranging benefits the program had both during and after giveaways.

As with so many of our programs, the tree campaign would not have been possible without the generous support of our dedicated volunteers. We extend our heartfelt gratitude to all those who contributed their time, energy, and resources to make this program a resounding success. We also gratefully thank the Trillium Foundation for the Grow Grant that funded the program.

To [**read our report**](#) and learn more about our journey, please visit our website. We encourage you to share this report with your networks, spreading the message of urban canopy restoration and ecological awareness throughout our community.

Also, we invite you to receive a seedling at our tree giveaway tomorrow from 8am to 1pm **at the Great Glebe Garage sale! Please RVSP here.**

Thank you once again for your crucial support with our tree campaign. Together, we've made Ottawa's future greener.

In solidarity,

William & the Ecology Ottawa Team

As a citizen-driven movement, we are powered by our volunteers and community supporters. [Volunteer](#) or [donate](#) today to help create a green and climate resilient Ottawa.

[Donate Today](#)

Publiez un rapport sur notre subvention pour les arbres!

Nous sommes ravis d'annoncer la publication de notre Rapport sur les arbres, un aperçu complet du [Programme de dons d'arbres](#) d'Écologie Ottawa et de ses réalisations au cours des trois dernières années.

Inspiré à l'origine par les ravages causés par l'agrile du frêne à partir de 2008, le programme a distribué plus de 60 000 jeunes plants indigènes aux Ottaviens de toute la ville, renforçant ainsi notre couvert forestier inestimable. Aujourd'hui, presque exactement une année après le derecho qui a abattu des dizaines de milliers d'arbres dans la ville, et seulement 50 jours après une tempête de verglas destructrice, le besoin de renforcer notre couvert forestier est encore plus urgent.

Ce rapport décrit en détail les efforts collectifs des résidents d'Ottawa, des bénévoles et des partenaires communautaires pour mettre en œuvre notre Programme sur les arbres : la distribution de jeunes plants indigènes, la réalisation d'une campagne d'éducation et le rassemblement de notre communauté pour aider à faire de notre ville la capitale verte du Canada. Nous présentons également les résultats d'une enquête menée après la participation auprès de nos partenaires communautaires et les nombreux avantages que le programme a eus pendant et après les activités de dons d'arbres.

Comme pour beaucoup de nos programmes, la campagne des arbres n'aurait pas été possible sans le soutien généreux de nos bénévoles dévoués. Nous remercions chaleureusement tous ceux qui ont consacré du temps, de l'énergie et des ressources pour faire de ce programme un succès retentissant. Nous remercions également la Fondation Trillium pour la Subvention croissance qui a permis de financer le programme.

Pour [lire notre rapport](#) et en apprendre davantage sur notre parcours, veuillez consulter notre site web. Nous vous encourageons à partager ce rapport avec vos

réseaux, en diffusant le message de la restauration du couvert forestier urbain et de la sensibilisation à l'écologie dans l'ensemble de notre communauté.

Nous vous invitons également à recevoir un jeune plant lors de notre activité de distribution d'arbres qui aura lieu demain à l'occasion **de la grande vente de garage du Glebe de 8 h jusqu'à 13 h!** **Veuillez vous inscrire ici.**

Nous vous remercions une fois de plus pour votre soutien crucial à notre campagne d'arbres. Ensemble, nous avons rendu l'avenir d'Ottawa plus vert.

En toute solidarité,

William et l'équipe d'Écologie Ottawa

En tant que mouvement dirigé par des citoyens, nous sommes alimentés par nos bénévoles et les partisans de la communauté. **Faites un bénévolat** ou **un don** aujourd'hui pour aider à créer une Ottawa verte et résiliente face aux changements climatiques.

**Faites un don
aujourd'hui**

Ecology Ottawa acknowledges that our efforts to protect the environment take place on the traditional unceded, unsurrendered territory of the Algonquin Anishinaabe people. As an organization and as individuals dedicated to environment and justice, we are deeply grateful to Indigenous peoples for their ongoing stewardship of these lands since time immemorial. We recognize that we are on a journey of Truth and Reconciliation. We are committed to listening, learning and working to decolonize our efforts towards healthy and sustainable environments for all people.

Ecology Ottawa

123 Slater St, Floor 6, Ottawa, ON K1P 5H2, Canada

This email was sent to yilinzeng03@gmail.com.

You are receiving this email because you have opted in to communications from Ecology Ottawa.

To stop receiving emails, [click here](#).